

Join Orrick

We Inspire
Exceptional Talent



We are one of the leading global tech firms. We help multinationals adapt and thrive in the challenging digital landscape. Because the tech sector is borderless, so are we.

Our Düsseldorf office is recruiting a Data Privacy Associate to join our growing team — it could be you!

With Silicon Valley roots going back 150 years, a two-time winner of the Technology Group of the Year by *Law360* and a client list boasting tech leaders such as Microsoft, Intel, NVidia, Oracle and Instagram, there is no better firm.

The successful candidate will be a highly qualified associate with a particular interest in IP/IT and Data Privacy law. You will also be studying for, or have recently completed, an LLM and/or PhD, preferably in Data Privacy.

Orrick offers small teams with direct contact to partners and clients, a positive work atmosphere, a personal mentor, participation in firmwide training academies in the U.S., flexible working-time models and many other benefits.

To find out more, please contact:
Christian Schröder
Head of Germany IP & Data Privacy
T +49 211 3678 7269
E cschroeder@orrick.com



Join Orrick

We Inspire
Exceptional Talent



Wir sind eine der weltweit führenden Tech-Kanzleien und helfen unseren internationalen Mandanten die Herausforderungen der digitalen Welt zu verstehen und nutzbar zu machen.

Für unser Büro in Düsseldorf suchen wir einen Associate (m/w) für IT- und Datenschutzrecht – sind Sie es?

Mit einer 150-jährigen Geschichte im Silicon Valley, dem zweimaligen Gewinn des Law360 Rankings für die besten Technology Teams und Technologieführern wie Microsoft, Intel, NVIDIA, Oracle und Instagram als Mandanten gibt es keine bessere Tech-Kanzlei.

Wir suchen Associates mit herausragenden juristischen Qualifikationen (mind. ein VB) sowie klarem Interesse für IT- und Datenschutzrecht, am besten unterstrichen durch einen entsprechenden LL.M. Abschluss und/oder eine Promotion.

Orrick bietet kleine Teams mit direktem Kontakt zu Partnern und internationalen Mandanten und eine angenehme Arbeitsatmosphäre. Ein Mentor, kanzleiweite Fortbildungen in den USA und flexible Arbeitsmodelle gehören ebenfalls dazu.

Sprechen Sie uns an:
Dr. Christian Schröder
Leiter IP/IT und Datenschutz Deutschland
T 0211 3678 7269
E cschroeder@orrick.com


orrick